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Ivana Kmeťová a Martina Kohlová 
odpovedali na vaše otázky. 
 
20.05.2008 11:00–11:55 
 
Dňa 20.05.2008 od 11:00 do 11:55 rýchlostne kanoistky Ivana Kmeťova a Martina 
Kohlová (čerstvé majsterky Európy) na www.pravda.sk odpovedali na všetky vaše 
otázky. 
 
 

Otázky a odpovede: 
 
 
mato - Cafte baby. robite nam radost. bude medaila aj v pekingu? 
( 20.05.2008 11:03 ) Urobíme všetko pre to, aby sme ju získali, ale bude to 
ťažké...Všetky baby chcú medailu. 

 
peter - Pozdravujem z Presova kajakarky ! otazocka - kolko stoji vasa lod a kto 
vam ju postavil? 
( 20.05.2008 11:04 ) Stojí asi 130 tisíc a máme ju od portugalského výrobcu. Zakúpil 
nám ju Slovenský zväz rýchlostnej kanoistiky. 

 
klara - Caute, coho sa v pekingu bojite? Smogu, tepla, teroristov, zahadnej 
choroby, zemetrasenia alebo superiek? 
( 20.05.2008 11:06 ) Martina: Ja sa najviac bojím súperiek. To je najväčšia 
hrozba.)) Ivana: Ja tiež! 

 
milanko - Ahojte. Ako ste sa dostali k tomuto krasnemu sportu? 
( 20.05.2008 11:07 ) Ivana: Ja mám lodenicu blízko domu v Novákoch a lákalo ma to 
hlavne preto, źe je to vodný šport. Martina: Ja mám dvoch starších bratov, ktorí to 
robili, takže som sa pridala. A zostala som už iba ja... 

 
ivan - Preco je lod taka dolezita? 
( 20.05.2008 11:07 ) Zhodne naraz: Lebo na nej jazdíme!)) 

 
Peter - Cau Nina, gratulujem ti a samozrejme aj tvojej partacke, dufam, ze vam 
to v Pekingu vyjde a ze vydrzite az do Londyna 2012, tam bude vela 
slovenskych fanusikov, ja sa uz teraz chystam. salonka 
( 20.05.2008 11:08 ) Ďakujeme a pozdravujeme! 

 
Jana - CAUTE. Najoblubenejsi spevak, skupina, herec? 
( 20.05.2008 11:09 ) Ivana: Mam rada vela hudby, herca nemam nejakeho specialne 
oblubeneho Martina: spevák Robbie Williams, skupina - klasika U2, herec: Tom 
Hanks. 
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Jana Gregorovičová-Petránová - Caute Ninka a Ivanka, nemam sice otazku,ale 
vyuzivam prilezitost Vam srdecne zagratulovat. Super, uspech! Drzim palce, aby 
Vam forma vydrzala az do OH. 
( 20.05.2008 11:09 ) Ďakujeme a tiež pozdravujeme! 

 
:o) - Gratulujem kočky, paradny výsledok. Držíme vám palce aj na OH. Čo bude 
teraz? Ako sa pripravujete na OH? 
( 20.05.2008 11:11 ) Teraz máme krátke týždňové sústredenia v Komárne a 
medzitým ideme na dva Svetové poháre v Szegede a v Poznani. pred olympiádou sa 
budeme pripravovať so štvorkajakom v Taliansku.  

 
zdenko - Kto budu najvacsie superky v Pekingu? 
( 20.05.2008 11:11 ) Maďarky a Nemky hlavné súperky a ďalej to bude otvorené... 

 
lokomotiva - CAFTE! ktori slovenski sportovci su vasi kamarati, s kym sa 
stretavate vo volnom case? 
( 20.05.2008 11:13 ) Martina: Ja trénujem s džudistom Jozefom Krnáčom a 
šermiarom Attilom Ersékom, máme spoločného kondičného trénera Ivana: Ja sa 
kamarátim s fitneskou Evou Matouškovou A so vśetkými kajakármi sme, 
samozrejme, kamoši... 

 
BMX-kar - Ahojte... Komu vsetkemu by ste podakovali za svoje uspechy? Myslim 
tym uplne od zaciatku ako ste sadli do kajaku. 
( 20.05.2008 11:14 ) Všetkým trénerom, rodine a tým, čo nám držali a držia palce.  

 
Mata - Ahojte, blahozelam k vybornym vysledkom v Milane! Ako sa Vam 
spolupracuje s vasim trenerom, p. Petrlom? 
( 20.05.2008 11:15 ) Ďakujeme! Dobre sa nám s ním spolupracuje, veď je to mladý 
chalan, takže v pohode! 

 
Buco - Baby, GRATULUJEM. Je to najlepsi zensky vysledok slovenskej 
kanoistiky. Gratulujem aj Vasmu trenerovi Fildovi Petrlovi. Aky je NAJHORSI 
zazitok z pripravy? 
( 20.05.2008 11:16 ) Ďakujeme! Tá zimná príprava je veľmi ťažká a ranné tréningy 
na vode ešte pred raňajkami, to je dosť zlé....  

 
Lubik - Ninka, minuly tyzden sme riesili na maily, ze ako to bolo stym Milosovim 
piknikom. Ak neveris, opytaj sa Brana. Tak ako to teda bolo?:))) Aj ja 
gratulujem obidvom. 
( 20.05.2008 11:17 ) Ďakujeme za gratuláciu! Škoda, že si chýbal v povzbudzovacom 
tíme... 

 
Kamil - Ahojte kočky, blahoželám k vynikajúcim výsledkom, ktoré dávajú 
zabudnúť na neúspech hokejistov na MS. Ako vidíte svoje šance na olympiáde? 
Mohol by som Vás poprosiť o autogram? Ďakujem. Kamil Litavec J.Grešáka 15 
085 01 Bardejov 
( 20.05.2008 11:19 ) Ďakujeme! Na ME sme si potvrdili, že patríme do špićky a už 
záleží len na tom, ako nám vyjde forma na olympiáde. Môžete sa nám ozvať na 
našej webovej stránke www.k2women.sk a my vám radi pošleme autogram. 
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Samo - ahojte baby. v prvom rade blahozelam a je to super pocit, ked pekne 
kocky zo Slovenska nam robia v sporte radost. Chcem sa opytat, ci mate 
olympijsku sezonu financne vykrytu a ci by ste povedzme vladali odbehnut 
10km alebo 1/2 maraton. Drzim vam palce. Samo 
( 20.05.2008 11:22 ) Prípravu máme vykrytú Slovenským olympijským výborom, s 
týmto nemáme žiadny problém. Beháme stále, takže to tiež nie je problém. 
Martina: Ja sa dokonca zúčastňujem behov Devín - Bratislava, Silvestrovského behu 
cez mosty a pod.  

 
Buco ml. - Miso - Gratulujem a pripajam sa ku vsetkym. Super vysledok, tak 
snad mi to vyjde sa na Vas dojst pozriet do Pekingu. Kedy ste vlastne na 
programe?? Idete tam este pred Olympiadou? 
( 20.05.2008 11:23 ) Ďakujeme! kanoistika sa začína až 18. augusta a trvá týždeň, 
takže pricestujeme do Pekingu až desiateho.  

 
špela - CONGARTULATIONS GIRLS!!! YOU ARE THE BEST!!!  
( 20.05.2008 11:28 ) Špela, thank you very much! You are the best! Good luck and 
see you in Poznan. 

 
Lubik - Šmilďovi aj ja gratulujem. Nie je na Vas velmi tvrdy? 
( 20.05.2008 11:29 ) Ďakujeme! Je, ale ako správny tréner musí byť tvrdý. Poznáme 
ale aj tvrdšiu trénerku z Maďarska, takže u nás je to v norme. 

 
BUCKO - Ked už o tých hokejistoch... Aky je rozdiel medzi kvalitnym dvd 
prehravacom a slovenskym hokejovym timom? Ziadny, oba prehraju vsetko... :-) 
Baby, kedy vas uvidime (nie len pretekat, ale len tak na brehu) na Slovensku na 
nejakych pretekoch? 
( 20.05.2008 11:31 ) Teraz je pre nás prioritou príprava na Peking, takže viac sa 
zameriame na sústedenia, ale možno na Nováckej päťstovke sa objavíme 

 
pavian - v telke som videl, ze ta vasa nova lod je krasna. jej tvar a farby ste si 
vymysleli same? 
( 20.05.2008 11:32 ) Vymyslelo to grafické śtúdio Artwell. 

 
jozefinko - waw, akože konečne má slovenský šport nejaké dobré sexice, ste 
krásne. btw, ale teraz fakt, máte radi sex? diky a nech sa darí v Pekingu!!! 
( 20.05.2008 11:33 ) Každý má rad sex)). Ďakujeme. 

 
lili - Baby, klobuk dole pred vami . Nech zdravicko a treningova pohoda vydrzi 
az do Pekingu.Robite radost :] Nina, na fakulte som do 14., tak cakaaaam. 
( 20.05.2008 11:34 ) Ďakujeme! 

 
Milosko - Chcel by som sa spytat Ninka ci mas nejakeho priatela? A ked nie tak 
neviem co spravim lebo ja som strasne hanblivy 
( 20.05.2008 11:34 ) Nemám momentálne žiadneho priateľa...Tak sa nehanbi! 

 
RadoO & MioM - Po olympiáde oslávite s nami naše narodky (-; a vaše úspechy? 
( 20.05.2008 11:35 ) Jasné! Pozdravujeme.. 
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napoj - Chcem Vam iba popriat vela stastia a co najviac cennych kovov , vela 
uspechov ako aj v osobnom zivote.Drzim palce 
( 20.05.2008 11:35 ) Ďakujeme a na zdravie)) 

 
cica - Koho by ste najradsej videli v cieli ako prveho v pripade uspesneho 
zlateho dojazdu v Pekingu? 
( 20.05.2008 11:37 ) Ak by bolo to zlato, tak to by nam zatial stacilo! 

 
Janis - Caute baby. Gratulujem Vam. 
( 20.05.2008 11:37 ) Čau a ďakujeme. 

 
Lubik - Kde sa tu mozem stazovat na neuplnost odpovede?:))! Kebyze tam som 
vtom povzbudzovacom time tak vas na to tretie dotlacim sakra!:))) 
( 20.05.2008 11:38 ) Tak to je potom Tvoja vina, źe sme boli až štvrté))) 

 
Buco - Este jedna otazocka: Ja ked som jadzil s Lachkom debla, vzdy sme mali 
cez zimu na seba nenavistnu, teraz sa tomu hovori ponorka. Nemate niekedy 
vedla kajakov aj "ponorky"? Ak ano, ako to riesite? 
( 20.05.2008 11:39 ) Našťastie nemame, takže to neriešime... 

 
Lolo - Bolo zlato v Miláne vašim najväčším úspechom v kariére? 
( 20.05.2008 11:39 ) Najväčśím úspechom bol asi postup na olympiádu, ale je to 
medzi top úspechmi našej kariéry. 

 
Brano - Ahojte, do toho Szegedu uz urcite pojdem. Slubujem. Ale zvladli ste to 
aj bez mojej ucasti v Milane. Ale ten motor ste si mali dat aj na 500vku :o))) 
( 20.05.2008 11:40 ) Ďakujeme a tešíme sa na Teba v Szegede. 

 
Peter - Cafte. taká divná otázka. Stalo sa vám niekedy, že sa vám prevrátila loď 
a topili ste sa? 
( 20.05.2008 11:41 ) Keď sme sa ušili jazdiť na kajaku, tak sme sa veľakrát 
prevrátili, ale teraz sa nám to už nestáva. Jedine, keď sú strašné vlny, tak sa môže 
stať, že sa vykúpeme. 

 
Buco ml - Miso - Super, tak to je vyborne. 18-19 je triatlon, tak som tam jak na 
koni. Len este musim zohnat vlajku.Caute adrzte sa. 
( 20.05.2008 11:42 ) Tešíme sa! 

 
Jožo - Ahojte, gratulujem k zlatu. Máte nejaké talizmany, alebo rituály? 
( 20.05.2008 11:43 ) Ďakujeme. Rituály máme také bežné pred štartom. Martina: Ja 
som mala aj talizman so sebou, bol to anjel šťastia od kamarátky. 

 
kuzmic - caute baby aspon ze vy nerobite taku hanbu ako hokejisti trufate si na 
zlato aj v pekingu a ivanka poznas luciu oršulovu ževraj ste daka rodina 
( 20.05.2008 11:44 ) Ďakujeme! Dúfame v ćo najlepší výsledok. Ivana: Poznám a 
pozdravujem ju! 
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Brano - Co hovorite na vyjadrenia po ME od reprezentacneho trenera PB. 
Hlavne na vase vystupenie a na vystupenia Mariana. 
( 20.05.2008 11:48 ) Tie vyjadrenia sa týkali skôr Mariána a čo sa týka nás, tak my 
sme už odolné...Myslíme si, že reprezentačný tréner by nemal mať vyjadrenia 
takéhoto typu, skôr by mal vedieť povzbudiť a podporiť pretekárov. 

 
H2O - Mate spocitane dni do prveho olympijskeho startu? 
( 20.05.2008 11:49 ) Na počítači máme odpoćítavanie dní do začiatku olympiády v 
Pekingu. 

 
Lajko - Ahojte baby. Ste vrcholové športovkyne a určite poriadne makáte. Máte 
čas si aj niekedy vyhodiť z kopýtka? Skočiť na disco, alebo podobne? 
( 20.05.2008 11:50 ) Po sezóne mávame asi mesiac voľno, takže vtedy. Cez sezónu 
nie. 

 
peking - Cítite podporu SOV? 
( 20.05.2008 11:50 ) Áno. 

 
Lubik - Baby "az stvrte"? Pamätam si casy ked sa Vam o takom ani nesnivalo!:) 
Spytajte sa tych dalsi X slovenskych pretekarov, co tam boli, co by dali za stvrte 
miesto:)! 
( 20.05.2008 11:53 ) Tešíme sa aj zo štvrtého miesta! 

 
Lubik - Ked tam baby bude na tej olympiade niekto mavat s ceskou vlajkou, tak 
to je Buco ml.!:)) 
( 20.05.2008 11:53 ) Však Česi sú naši bratia)) 

 
Maro - Caute baby, gratulujem vam a chcem sa opytat co sypete, ze vam to tak 
dobre jazdi ;-) 
( 20.05.2008 11:54 ) Ďakujeme! Je to hlavne v tréningu!)) 

 
Laci - Máte radi čínsku kuchyňu? 
( 20.05.2008 11:54 ) Zhodne: Áno, veľmi! 

 
Marek - Ahojte gratulujem a ta tmavovlasa sa mi paci posli cislo:)))))) 
( 20.05.2008 11:55 ) Ďakujeme!))  

 
adam - Kolko by vam museli dat, aby ste sa vyzliekli pre playboy? Co vsetko by 
ste ukazali? Na co ste na svojom tele pysne? 
( 20.05.2008 11:56 ) Už sme boli. Asi si to prešvihol!)) 

 
BUCKO - Dojdite na N500!!! Dame vecer kofolu... (-; 
( 20.05.2008 11:57 ) Jasné! Ďakujeme všetkým za otázky a podporu! Čaute! 

 
 


